
    

Første halvår har utvilsomt vært krevende, men kommunedirektøren er imponert over 

innsatsen. Struktur og rapportering har vært et gjennomgående tema i hele 

organisasjonen, og det er gledelig å se at månedsrapporten skritt for skritt, er blitt et solid 

styringsverktøy. Det er også fint å registrere at politikken ser det samme. Felles fakta og 

virkelighetsforståelse er viktig for enhver organisasjon, det er slik de gode vedtakene kan 

fattes, ikke minst i offentlig forvaltning som finansieres gjennom fellesskapets midler.  

Årsaken til at vi på kort tid har fått til gode rapporter, er utvilsomt at grunnmuren allerede 

var der. Til høsten blir vi å bygge videre på det som allerede er gjort. Plan vil få økt fokus, 

det er her politikken enklest kan formes. Det sittende kommunestyret ønsker allerede til 

høsten å ta tak i arbeidet med samfunnsplan og helse- og omsorgsplan. Det vil bli gode 

styringsdokument, som på samme måte som nylig vedtatt arealplan, vil gjøre det lettere 

for administrasjonen å gå i den retning politikken ønsker.  

Økonomien i Porsanger er fortsatt ikke slik den bør være. Vi vil derfor i andre halvår 

arbeide videre med å skille mellom lovpålagt og ikke lovpålagt aktivitet, samt «hva er 

tilstrekkelig». I denne prosessen er det viktig at det ikke er vi som ansatt som skal bestemme 

hva som må til, men politikken. Det er det politikken handler om, å prioritere. Det er 

politikken som skal bestemme om vi skal bruke mer enn det som er lovpålagt, og eventuelt 

på hvilke områder eventuelle «frie ressurser» skal brukes. Det er administrasjonens 

oppgave å få frem hva som er lovens minimum, og gi en anbefaling om hvor det trengs 

mer ressurser.  

Dette blir siste utgave av Porsanger Tidende før sommeren. Det har vært et spennende 

første halvår og til høsten er det valg med nye muligheter.  

«Porsanger Tidende» har vært et av flere tiltak for å involvere og informere hele 

organisasjonen. Både politikere og ansatte i Porsanger kommune vil det beste for vår 

kommune. Informasjon er viktig for å spre felles kunnskap og forståelse.  

Porsanger Tidende kommer tilbake etter ferien, muligens i en litt annen form, men det vil 

jeg komme tilbake til. 

God sommer!
I dette nummeret 

1. Kommunedirektøren informerer 

2.  Barnehageturné nummer to i 

jubileumsuka 

3.  Prøvevalg gjennomført i alle landets 

kommuner 

4. Leserinnlegg – mobbing, turnhall og 

regnskogen 

5. TV-aksjonen 2023 – La Barn Leve i Fred 

6. Leder av Midt Finnmark plan- og 

utviklingskontor er tilsatt 

7. HR informerer 

8. Avslutningstale fra 7. trinn 

NUMMER 15/23 

16. juni, 2023 



 

S A M S P I L L   –   T I L L I T   –   R E S P E K T   –   Å P E N H E T   –   L O J A L I T E T 

 

 

  

SIDE 2 NYHETSBREV FOR ANSATTE 

   

Barnehageturné nummer to 

i jubileumsuka 

På tirsdag, den 13.6. var Porsanger kulturskole på 

sin andre barnehageturné i år sammen med seks 

elever.  

Turnéen skjer innenfor rammen av 

sommerjubileumsuka. 

Elinor og Elvira spilte fiolin, Astrid og Eliva sang, 

Michaela spilte piano og Emilian gitar. 

I tillegg spilte kulturskoleelevene på 

mandag,12.6., minikonserter på både bibliotek 

og helsetun og gav en musikalsk ramme til 

teaterforestillingen av Lakselv ungdomsskolen på 

torsdag, 15.6. 

Fra venstre til høyre: Irene, Elvira, Gro, Jens, Elinor, Emilian, Eliva, Astrid, 

Michaela og Carlos 

Tirsdag denne uken arrangerte Valgdirektoratet prøvevalg for 

alle kommunene. Valgadministrasjonen i Porsanger kommune 

deltok på dette arrangementet, og var samlet en hel dag for 

å øve på valggjennomføringen.  

Til stede var blant annet leder og nestleder for stemmestyret i 

Lakselv/Skoganvarre krets, som også er den kretsen som skal 

stå for manuell førstegangstelling på selve valgdagen, 11. 

september. 

Det nærmer seg tid for tidligstemmeperiode.  

Allerede fra og med 3. juli kan velgere avlegge tidligstemme 

på servicekontoret i kommunen. Merk at det da bare vil være 

generelle stemmesedler tilgjengelig, altså partisedler, uten 

personlister. Dersom du ønsker å gjøre rettinger, eller gi 

slengere på seddelen din, bør du altså vente til ordinær 

forhåndsstemmeperiode starter 10. august.  

Detaljer om tidlig- og forhåndsstemmer vil snart publiseres, 

både på kommunens nettsider, og i avisa.  
Fra gjennomføringen av prøvevalget i Porsanger kommune 

Prøvevalg gjennomført i alle landets kommuner 
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Leserinnlegg - femte klasse setter mobbing, turnhall og 

naturvern på dagsordenen 

I 5. klasse på Lakselv barneskole har jobbet med leserinnlegg i det siste. Elevene har skrevet hver sine tekster 

om det som opptar dem, og her er tre av elevtekstene. 

 

Mobbing på nett   

13 prosent av barn mellom 9 og 16 år har opplevd at andre har vært slemme mot dem eller blitt mobbet på nett 

eller via mobilen det siste året. 7 prosent sier at de har blitt trua via internett og 11 prosent sier at det er blitt lagt ut 

bilder av dem som har gjort dem triste eller sure.   

Mange barn opplever at de blir mobbet på nett. Mobbing er ikke bra for deg. Du blir dårligere på skolen, du mister 

konsentrasjonen og begynner å tenke på flere ting.   

De fleste barna blir mobbet på spill med chattemuligheter eller på Snapchat eller på TikTok.    

Hvis du er en av de som blir mobbet så burde du si ifra til en voksen. Da får du det mye bedre.   

Mobbing på nett burde egentlig vært ulovlig det er altså så slemt.   

Sammen kan vi stoppe dette!  

      - Elev, 10 år 

 

Ja til turnhall i Porsanger   

Jeg mener at Porsanger turnforening skal ha en eller 

flere turnhaller.  

I en aula kan man ikke ha skranke og bom fordi man 

ikke har plass til det. Når man kommer på et turnstevne 

hvor man skal presentere skranke og bom, går det ikke 

an siden vi ikke har øvd på disse apparatene.   

Turn er en bra sport for barn og unge, fordi man 

begynner ikke så lett å krangle og kjefte på hverandre. 

Hvis man deler aula med skolen og andre, og man 

glemmer en ball der, så kommer skolen eller andre og 

tar det. Da betaler turnforeninga masse penger for 

ingenting.   

Siden vi deler aulaen med andre, kan de fleste booke 

den. Da får vi ikke så mange timer å bruke fordi andre 

har booket den.  

Vi har ikke så stort lager heller, det betyr at vi ikke kan 

ha så mye utstyr som vi ønsker. Det er litt kjedelig å 

trene på små apparater.   

Derfor trenger vi turnhall!  

 - Elev, 11 år 

 

La oss redde regnskogen  

Jeg vil ikke at regnskogen skal hogges ned.  

Jeg vil at de som bestemmer skal gjøre at de 

som hogger ned trær skal stoppe med dette.  

Regnskogen er hjemmet til mange folk. De 

som bor i nærheten av regnskogen er redde 

for at regnskogen skal hogges ned. Hvor skal 

de bo da? Ville du ha likt å miste ditt hjem?  

Regnskogen beskytter oss mot 

klimaendringer. Regnskog er en skog med 

stabile temperaturer der det regner hele året. 

Plantene sluker CO2 og den gir oss oksygen. 

Skogen er fylt opp med planter og dyr som 

verden trenger i fremtiden.  

Jeg oppfordrer alle til å demonstrere for 

regnskogen. Jeg vil at regnskogen ikke skal 

hogges ned. De som bor ved regnskogen er 

redde.  

  

 - Elev, 11 år 



 

S A M S P I L L   –   T I L L I T   –   R E S P E K T   –   Å P E N H E T   –   L O J A L I T E T 

 

 

  

SIDE 4 NYHETSBREV FOR ANSATTE 

 

  
TV-aksjonen 2023 – La Barn Leve i Fred 

I år går TV-aksjonen til Redd Barnas arbeid for å hjelpe barn rammet av krig og konflikt.  

Inntektene fra TV-aksjonen 2023 vil bidra til å gjenforene barn med sine familier i Sør-Sudan og gi utdanning og trygge 

oppholdssteder for barn i Syria, Ukraina, Bangladesh og DR Kongo. Pengene vil også gå til arbeidet for at barn som har 

flyktet til Norge, skal få oppleve mestring, felleskap og inkludering i sitt nærmiljø. 

TV-aksjonen er en seriøs, veldedig giveraksjon som engasjerer privatpersoner, næringsliv og kommuner over hele landet. 

Porsanger kommune har tradisjon for å bidra. Formannskapet hadde denne uken møte, hvor de vedtok å bidra med kr 

10 000. Det samme beløpet ble også vedtatt å gi i støtte i årene 2016, 2017, 2019 og 2021. (I 2018 ble det gitt kr 5000.) 

Også privatpersoner og privat næringsliv er viktige bidragsytere i aksjonen. På nettsiden www.blimed.no kan du se 

hvordan du og/eller din bedrift kan være med og gjøre en forskjell.  

 

Trenger folk til en aksjonskomité 

Over sommeren vil det bli opprettet en aksjonskomité som skal koordinere aksjonen her i Porsanger kommune.  

Aksjonskomitéen skal planlegge rekruttering av bøssebærere, og legge en plan for hvordan man best mulig skal kunne 

mobilisere skolene og næringslivet i Porsanger.  Komitéen vil få god støtte og veiledning av Fylkesaksjonsleder i Troms og 

Finnmark på e-post, telefon og gjennom digitale møter ved behov.  

Fylket anbefaler at komitéen har en skoleansvarlig, en næringslivsansvarlig, i tillegg til komitéleder og koordinator. 

Næringslivsansvarlig har som hovedoppgave å mobilisere næringslivet lokalt, og det er derfor en fordel hvis 

vedkommende har et godt lokalt kontaktnettverk. Den skoleansvarlige skal oppmuntre skoler og barnehage til å benytte 

årets undervisningsopplegg, og skal bistå med informasjon for de som ønsker å organisere aktiviteter i forbindelse med TV-

aksjonen.  

Er dette noe du kunne tenke deg å være med på? Da kan du sende en e-post til postmottak@porsanger.kommune.no 

og fortelle at du er interessert. Merk emnefeltet med «TV-aksjonen 2023» 

https://tvaksjonen.no/aktuelt/velkommen-til-aarets-tv-aksjon/
http://www.blimed.no/
mailto:postmottak@porsanger.kommune.no
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HR informerer 

Marte Eliassen har takket ja til 100% stilling som lærer 

ved Billefjord sjøsamiske oppvekstsenter. 

Marianne Daleng har blitt tilsatt fast som SFO-leder. 

Marianne har fungert i stillingen det siste skoleåret, 

og fullførte ved årets begynnelse sin bachelor i 

pedagogikk. 

Leder av Midt Finnmark plan- og utviklingskontor er tilsatt 

Gunhild ingilæ Haukenes er tilsatt som leder av Midt Finnmark plan og utviklingskontor. Gunhild kommer fra 

stillingen som fagleder Arbeidsgiverpolitikk i Porsanger kommune. Hun har tidligere vært administrasjonsleder 

i Porsanger kommune, daglig leder i KS-Finnmark og fiskeriansvarlig i Finnmark Fylkeskommune. Store deler av 

sine yrkeskarrierer har hun jobbet på tvers av kommuner, og tilrettelagt for å få til gode politiske og praktiske 

løsninger for og mellom kommuner i Finnmark. Hun har god erfaring med å initiere til samarbeid, koordinere 

og samordne, og i å bistå for at god samhandling mellom beslutningstakere kan skje. 

Gunhild har sin formelle utdanningsbakgrunn fra Universitetet i Tromsø der hun tok sin Cand. polit. grad 

innenfor planlegging og lokalsamfunnsforsking, med spesialisering innen bedrifts og næringsorganisering og 

regional utvikling.  

Hun sier at kombinasjonen med generalistkommunemodellen som kommunene i Norge er bygget på, samt 

mer og mer spesialiserte kommunale tjenester, skaper behov for at små kommuner jobber tettere sammen 

for å løse oppgaver. Videre at initiativet som er tatt, og plattformen som er skapt, for å få dette til i Midt- 

Finnmark er både viktig og nyttig for et fortsatt godt tjenestetilbud til befolkningen i dette området. Hun synes 

dette samarbeidet er spennende og noe som hun ønsker å bidra inn i for å videreutvikle til et robust og 

fundamentert samarbeid. 

Haukenes er opprinnelig fra Bugøynes i Øst -Finnmark og er derfor godt kjent med kysten og 

problemstillinger som kystkommunene står i. Hun er gift med Ingar og mamma til tre gutter; Oskar 13 år, 

Torbjørn 9 år og Ingmund 7 år. 

Vi gratulere Gunnhild med tilsettingen!  
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Avslutningstale 

Denne utgaven har vi valgt å erstatte «Fra Gamle Dager», med et veldig fint (og passende) innsendt bidrag.  

Flinke elever på 7. trinn har skrevet avslutningstaler fra tiden på barneskolen. Det kom inn mange fine bidrag, og 

vi ønsker å dele en av talene med dere. Riktig god sommerferie til dere alle! 

 

Kjære lærere   

Det er rart å skrive denne talen og vite at på onsdag er vi ikke elever på skolen mer. Vi vil 

aldri mer kunne si at vi går på Lakselv Barneskole. Dere har gitt oss mange gode og fine 

råd opp igjennom årene og vi har lært masse av dokker. Vi er nok ikke så flinke til å vise 

det, men dokker har vært veldig gode lærere og tålmodige som har holdt ut med oss.  

  

Turer   

Å dra på turer har vært noen av høydepunktene av å gå på skolen. Vi sitter kanskje og 

syter litt mye på turer fordi vi vil hjem, men jeg tror at nesten alle sammen kan sitte og 

tenke tilbake på de gangene vi gikk på tur å tenke på alle de fine stundene vi har hatt 

ilag med hverandre, lærere og de i A klassen. Jeg syns også at det å ha vært på turer og 

sånt med A klassen har vært kjempefint, fordi vi har fått mange gode venner og minner 

med de. Det gjør det også litt lettere å vite at når du skal blande klasser at du har noen 

venner i den andre klassen.   

 

 Ha humor!   

Noe av det vi elever liker er når lærerne har humor. Det at en lærer har humor påvirker 

skolehverdagen til elevene også. Det at en lærer har humor er kjempeviktig. Vi vet at 

dokker mener alvor selv om dokker smiler, så fortsett med det. Vi husker ofte de gangene 

vi har kunne sittet og ledd med lærere istedenfor at de har bedd oss å være stille. Vi har 

kunne hadd litt sånne morsomme og interne vitser med dere og det har vært fint. Fortsett 

å ha humor på skolen! Vi elever liker det.   

 

Lære av feil   

Vi lærer av feil, det å la oss prøve litt sjøl og finne ut av ting sjøl liker vi. Når vi får prøve ting 

sjøl feiler vi ganske ofte, men det er bra. Vi lærer av feil, når vi feiler så vet vi hva vi ikke 

skal gjøre neste gang. Så det og la oss prøve ting sjøl og ikke bare fortelle oss eller gjøre 

ting for oss kan være fint. Ha eksperimenter med oss, gå ut og ha oppgaver med oss, gjør 

ting! Ikke bare la oss sitte inne og lese av en bok, det gjør ikke skolehverdagen så 

minneverdig og interessant. Husk vi husker de morsomme tingene vi har gjort ilag mer enn 

vi husker når vi skrev i boka. Gjør ting med elever og de blir garantert og huske det senere 

når de blir voksene.   

Selv om vi snart ikke e dokkers elever, vil dokker like vel være lærerne våres vi kommer til 

å huske. Dokker har sett oss og hjulpet oss, trodd på oss og heiet på oss gjennom oppturer 

og nedturer. Og vi er ganske sikre på at dere syns at vi har vært den beste klassen dokkers. 

Fortsett og vær gode lærere og ha en god ferie.  


